
      

 

Protokoll från föräldrarådet den 8/5 2018 

 

Närvarande: Karolina Arvidsson FA, Linda Axberg FB/5A, Markus Heiman 3A, Jenny 

Karlsson 4B, Nalina Borvander 1A/2B, Beata Gyöngyössy 2A, Elinor Ulfbratt 6A och Ann-

Louise Samuelsson 5B, Maritha Karlsson (rektor) och Susanne Jönsson (fritidspedagog) 

 

1. Personalläget/organisation 2018- 2019  

Skolan fortsätter att rekrytera personal. Internsökande kan anställas vid terminstart och extern 

sökande efter deras tre månads uppsägning. Internsökande får anställas vid terminstart och 

kan inte ledningen anställa vid terminstart blir det vikarier på dessa tjänster. En fritidslärare 

till Regnbågen och blivande 2A ska anställas. 

Ledningen kommer att skicka ut ett sommarbrev till vårdnadshavare som skickas ut inom 

kort.(se Marithas brev – tillägg). Maritha presenterade de nya klasslärarna och i vilka klasser 

det finns behov av elevassistenter. Den 7 och 12 juni kommer de elever som byter pedagog i 

blivande förskoleklass, årskurs 1 och 4 träffa sina nya pedagoger på förmiddagen 

Det är stängningsdag måndag 18/6 – skola och fritids stängt. 

2. Obligatoriska förskoleklass från och med hösten 2018. Form och innehåll 

Det blir en tioårig skolgång. Elever ska få känna sig delaktiga och känna att de kommer in i 

skolan. Det är skola måndag-fredag kl. 8-13. Det blir likadana procedurer som i skolan vid t 

ex ledighet. Fokus på samverkan skola/hem. Det blir också fokus på matematik, svenska och 

estetiskt skapande. 

 

3. GDPR (Dataskyddsförordningen) – hur det berör skolan 

Skolan får vara aktsam med personuppgifter. Det får inte skickas mail om namn eller andra 

känsliga uppgifter. Fritidslistor ska inte ligga synliga på avdelningarna.  

 

4. Studie och yrkesvägledning ( SYV) - hela skolans ansvar 

En studie- och yrkesvägledare vägleder eleverna i skolan. Alla kommuner ska ha en studie-

och yrkesvägledning som arbetar för alla elever. I norra området finns det två studie och 

yrkesvägledare. 

 



Det kom ett förslag om att ledningen kunde kontakta Ica Hovshaga och höra om de har 

praktikplatser för elever i årskurs 6. 

En fråga kom upp om eleverna har gjort arbetsplatsbesök. Maritha berättade om att elever har 

varit på Smålandsposten. 

På söndag 13/5 visas ett inslag på SVT1 kl. 18.30 om trafiksäkerhet på skolan. 

 

5. Övriga frågor 

Christer är pensionär och får inte jobba längre i kommunen. Han kan anställas som vikarie. 

Tanken är att Christer ska få arbeta kvar en viss procent, fram till julen. Önskemål från elever 

och föräldrar  i nuvarande 5A att Christer ska vara kvar.  

 

Maten som serveras på skolan 

Det kom en fråga om vilken dialog ledningen med köket. Hovshagaskolan har ett 

tillagningskök. Varm mat kommer från Gustavslundskolan. En gång/termin har eleverna 

matråd med köket. Maritha sa att information om maten som serverades under Earth Week 

kunde varit bättre. Eleverna blir erbjuda två måltidsalternativ, ett vegetariskt och ett 

köttbaserat alternativ. Alla i kommunen ska få samma mat någon gång samma vecka. 

Salladbuffen är bra, men eleverna gillar inte blandad sallad, utan vill ha den uppdelad. 

Måltidsservice ska ta till sig föräldrars synpunkter. Om föräldrar har synpunkter kan de mail 

till info@vaxjo.se. 

Mattider – ca 15 minuter/klass. Maritha och schemaläggaren ser över lunchtider.  

 

Information från fritids 

Vid behov ändra fritidstider på morgonen, i Dexter. Meddela om ditt barn inte kommerpå 

morgon 

Klämdagar och studiedagar, när fritids har öppet som vanligt måste föräldrar– meddela 

tid/ledig. Köket behöver veta två veckor innan om maten, annars får skolan betala för mat 

som inte behövs. 

 

 

 

Sekreterare 

Susanne Jönsson 
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